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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 22.06.2023r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Pan Zbigniew Sitkowski – Kierownik ARiMR, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacje – Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
2. Informacja o wnioskach z zebrań z mieszkańcami. 
3. Informacja o świadczeniu pieniężnym z tytułu pełnienia funkcji sołtysa. 
4. Informacja o wyborach do Mazowieckiej Izby Rolniczej. 
5. Podsumowanie działań Gminy w 2022 – Raport o stanie Gminy za 2022 r. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Informację z Mazowieckiej Izby Rolniczej w sprawie zarządzenia wyborów do walnych 
zgromadzeń izb rolniczych. 

 Gazety Sołeckie. 
 

Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy przywitała wszystkich zgromadzonych w sali 
konferencyjnej i przedstawiła planowany program narady.  

 
Ad.1/ Informacje – Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

Pan Zbigniew Sitkowski Kierownik Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
przedstawił kilka ważnych informacji dla rolników o terminach składanych wniosków i przepro-
wadzanych kontrolach. 
 
Ad. 2/ Informacja o wnioskach z zebrań z mieszkańcami. 
 
 Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy omówiła pokrótce wnioski z zebrań i dodała że 
wszystkie wnioski i ich realizacja dokładnie są opisane i umieszczone na stronie  
internetowej bip Gminy Kozienice w zakładce Wnioski z zebrań sołeckich - 
https://bip.kozienice.pl/artykuly/77/wnioski-z-zebran-soleckich. Sposób ich realizacji na 
bieżąco jest uaktualniany. 
 
Ad. 3/ Informacja o świadczeniu pieniężnym z tytułu pełnienia funkcji sołtysa.  
 
 W tym punkcie Pani Sekretarz przedstawiła zasady wypłacania i finansowania  
świadczenia pieniężnego z tytułu pełnienia funkcji sołtysa, które są również szczegółowo  
opisane w ustawie z dnia 26 maja 2023 r.  Ustawa ta wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2023 r. 
Gmina będzie wystawiać zaświadczenia na wniosek osoby uprawnionej a  Wniosek o przyzna-
nie świadczenia składa się w oddziale regionalnym albo placówce terenowej Kasy  

https://bip.kozienice.pl/artykuly/77/wnioski-z-zebran-soleckich
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Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego właściwych ze względu na miejsce zamieszkania wnio-
skodawcy.  
 
Ad. 4/ Informacja o wyborach do Mazowieckiej Izby Rolniczej. 
  
 Termin wyborów do Mazowieckiej Izby Rolniczej został wyznaczony na 24 września 
2023 roku. Wykazy osób należących do izby zostały przekazane. Pani Sekretarz zapewniła, że 
urząd udostępni lokal i będzie służył pomocą i wsparciem w trakcie trwania wyborów. 
 
Ad. 5/ Podsumowanie działa Gminy w 2022 – Raport o stanie Gminy za 2022 r. 
 
 Pan Burmistrz przedstawił raport o stanie Gminy za 2022 rok.  

Dochody: 217 269 499,06 zł 
Wydatki: 242 108 392,80 zł 

Wolne środki: 17 023 917,68 zł 
Omówił również inwestycje, które są w trakcie realizacji: 

- budowa nowy odcinków drogi, 
- budowa przedszkola integracyjnego przy PSP Nr 2 w Kozienicach, 
- głębokiej termomodernizacji PSP Nr 3 w Kozienicach, 
- udowa bloku mieszkalnego na osiedlu Polesie, 
- modernizacja budynku Biblioteki Publicznej 
 

Inwestycje ukończone : 
- remonty strażnic OSP, 
- inwestycje drogowe, 
- budowa sali gimnastycznej przy PSP nr 3 w Kozienicach 
- budowa Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowej Wsi, 
- powstanie Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Kociołkach, 
- budowa oświetlenia ulicznego, 
 
Wolne wnioski  
 
Przewodnicząca Osiedla nr 5 Pani Ilona Maciąg – zawnioskowała o:     

– podcięcie drzew ul. Zielona,        

– podcięcie drzew ul. Polna,    

– wykoszenie trawy na placu kolejowym,      

 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zawnioskowała o:  

– przegląd nawierzchni na placu zabaw           
 
Sołtys wsi Śmietanki Pani Małgorzata Seroka, zawnioskowała o:   

– zwiększenie kursów metrobusa przez Śmietanki,          
– lustro z drogi wewnętrznej przy posesji nr 51 do drogi powiatowej 1727 W,   
– naprawę kostki przy wyjeździe z drogi krajowej 79 na drogę powiatową 1727 W, 
– naprawa poboczy i ubytków w asfalcie na drodze powiatowej 1727 W przy posesji Niwa 

18, 
– znak STOP przy przejeździe kolejowym na drodze powiatowej 1727 W, 
– droga gminna 170528W między chodnikiem a ulicą warstwa drenażu wypłukała się  

i powstał dość duży ubytek,             
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Sołtys wsi Nowiny Pani Krystyna Smolarczyk, zawnioskowała o:               
– kruszywo,         

 

Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o: 
– ścięcie gałęzi na ul. Słoneczna, Przyłęk, Środkowa            
– usunięcie znaków zatrzymywania i postoju na drodze Ryczywół -  

Wilczkowice,                 
– powołanie komisji ds. z niszczenia asfaltu na drodze Ryczywół – Wilczkowice ,  
– fachowe wyjaśnienie , czy możliwe jest  rozpędzanie przez citronex chmur 

gradowych, 
– wykonanie zjazdów na posesję przy ul. Osiedlowej,                   

 
Sołtys wsi Przewóz Pan Andrzej Lenarczyk, zawnioskował o:   

– przebudowę drogi powiatowej Wymysłów - Cudów,   

– budowę ścieżki rowerowej od Kozienic w kierunku Piotrkowic, 
– postawienie znaku obszar zabudowany w Cudowie w kierunku Piotrkowic,  

  
Przewodnicząca Osiedla nr 6 Pani Grażyna Lenarczyk  – zawnioskowała o:  

– uzupełnieni kostki ul. Warszawska 28,30,   

– naprawa chodnika okolice ul. Warszawskiej, 
 
Sołtys wsi Kociołki Pani Krystyna Karaś, zawnioskowała o: 

– podcięcie gałęzi przy placu zabaw na terenie COM,      
 
Sołtys wsi Holendry Kuźmińskie Pani Henryka Kowalczyk, zawnioskowała o:  

– usunięcie spróchniałych gałęzi przy posesji nr 35, 
– rozwiezienie i wyrównanie tłuczniem drogi wzdłuż wału,     

   
Sołtys wsi Kępa Wólczyńska Pani Renata Telbusiewicz, zawnioskowała o:  

– kruszywo, 
– remont dróg,        

 
Sołtys wsi Łaszówka Pani Jadwiga Polesiak, zawnioskowała o:    

– podcięcie poboczy,         
– usunięcie suchych drzew również w m. Selwanówka,    

   
Sołtys wsi Wola Chodkowska Pan Artur Kobus, zawnioskował o: 

– czyszczenie znaków,         
 

Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 
– czy jest możliwość wspólnego dokonania przeglądu stanu infrastruktury miejskiej, 

przeanalizowania potrzeb na terenie osiedla? 
– Czy jest możliwość powstania monitoringu miejskiego – na terenie Kozienic ostatnio 

były m.in. przypadki kradzieży rowerów? Monitoring mógłby się przyczynić  
do poprawy bezpieczeństwa i porządku. 

– Kto powinien zabezpieczyć mienie po zgłoszeniu włamania jeżeli nie ma właściciela? 
Taki przypadek miał miejsce na osiedlu – brak zabezpieczenia może prowadzić  
do kolejnych nielegalnych działań, zniszczeń. 
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– Należy usunąć usterki które pojawiły się na skwerze przy skrzyżowaniu  
ul. Hamernickiej i Nowy Świat: wyregulować czas zapalania się oświetlenia  
na skwerze, usunąć uszkodzenia tartanu, zapobiec wyciekaniu solanki z tężni, 
zamontować brakujący dekiel, zastanowić się nad zastosowaniem rozwiązań które 
ograniczą niszczenie zieleni. 

– Powinien być opracowany regulamin korzystania z boisk sportowych w PSP 1 – 
mieszkańcy, młodzież, dzieci miały ograniczony dostęp w weekendy /było to zgłaszane 
kilkukrotnie i nic z tym nie zrobiono zanim nastąpił remont tych boisk/.    

– Powinny zostać opracowane regulaminy korzystania ze stref zielonych przy szkołach 
PSP 1 i PSP 4 oraz powinna być informacja o czasie w którym te strefy są dostępne dla 
mieszkańców. 

– Powinny być opracowane regulaminy wszystkich skwerów, parków oraz powinny być 
skuteczne egzekwowanie ich przestrzegania w celu zapewnienia bezpieczeństwa  
i czystości. 

– Proszę o wskazanie miejsc w których ludność cywilna na terenie gminy,  
w miejscowościach, na terenie miasta, na terenie osiedli w razie zagrożenia  
/na wypadek m.in. napadu powietrznego/może znaleźć bezpieczne miejsce do 
schronienia. Czy takie miejsca są, czy ich ilość jest wystarczając, czy powinno być takich 
miejsc więcej i co się robi w kierunku ochrony ludności cywilnej? 

– Prośba o zwiększenie ilości patroli w godzinach wieczornych na skwerze przy ul. Nowy 
Świat i Hamernickiej. 

– Czy jest możliwość ponownego przeanalizowania które rozwiązanie będzie lepsze dla 
bezpieczeństwa i funkcjonalności odnośnie parkowania na ul. Nowy Świat przy bloku 
Nowy Świat 8a – dwie zatoki z siedmioma miejscami parkingowymi bez wycinki drzew 
i przesadzeniu dwóch małych drzewek czy jednej dużej na dwanaście miejsc 
parkingowych z ingerencja w obecne nasadzenia drzew? 

– Proszę przypilnować wykonawcy remontu odcinka ul. Nowy Świat aby na ulicy 
powierzchnia była tak wyprofilowana aby nie pojawiały się na niej zastoiny wody  
po deszczach /obecnie takie zastoiny pojawiły się w dwóch miejscach/ 

 
 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanych odpowiedzi na bieżąco udzielał: 

1. Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- naprawy dróg, 
- inwestycji, 
- dodatkowych kursów metrobusa, 

2. Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy Kozienice w sprawie: 
- wniosków z zebrań, 
- dodatku dla sołtysów, 

 

Pan Burmistrz zachęcał do udziału w różnych imprezach gminnych. W tym roku Dożynki 
Gminne odbędą się w Kozienicach 13.08.2023r. a Powiatowe na terenie Gminy Magnuszew 
20.08.2023r. 
           Na zakończenie narady Pani Sylwia Wąsik podziękował zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie  
im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                                                                        


